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FITXA D’ASSISTÈNCIA A LES COMISIONS EXTERNES DE LA FELIB 
 
 
Nom del representant: Rosa Palliser Riudavets 
Ajuntament des Mercadal 
 
 
Nom de la Comissió a la qual ha assistit: 
 
Ple extraordinari del Consell Escolar de les Illes Balears 
 
 
 
 
Dia: 30 de maig (a les 10 h.) 
 
Lloc: Centre Cultural de Sa Nostra de Palma (Carrer de la Concepció) 
 
 
INFORMACIÓ DE LA COMISSIÓ: 
 
En aquest Ple el tema principal va ser l’aprovació de l’informe 7/2008 per part del CEIB sobre l’avantprojecte 
d’Ordre de la conselleria d’Educació i Cultura per la qual es regula la implantació del Programa de 
Reutilització i la creació d’un fons de llibres de text i material didàctic per a l’educació primària en els centres 
sostinguts amb fons públics a les Illes Balears. Aquest informe va ser presentat pel conseller de la comissió 
encarregada, Amador Alzina, el qual va anar explicant els principals punts a objectar a aquest avantprojecte 
d’ordre, els quals queden redactats en ell.  Després, el president del CEIB va explicar que hi havia algunes 
esmenes, i una proposta de nova ordre per part de la COAPA.  El president va voler recollir la idea principal 
de la COAPA i els va demanar que replantegessin la fórmula de presentació i estudiessin la possibilitat de 
incloure la seva aportació com a esmena.  Després d’una petita aturada, la COAPA va acceptar la proposta 
del president i es fa afegir un apartat a l’informe, en el qual es descriu l’opció d’un nou sistema per a 
l’educació secundària introduint el concepte de dipòsit d’una quantitat d’euros per part del pares per fer front 
a la compra d’un fons de llibres per a tota la educació secundària.  Aquest sistema seria obligatori pels 
instituts públics (i opcionals pels concertats). D’aquesta manera la conselleria podria destinar els fons a fer 
altres inversions molt necessàries en el món educatiu (més recursos humans, construcció de centres nous, 
reformes, més noves tecnologies als centres,...).  Açò va obrir un petit debat sobre el finançament en 
educació del Govern Balear, i es va recordar el compromís acordat per part de tots els partits del pacte de 
govern, a duplicar el pressupost d’Educació, augmentant un 25 % cada any durant aquest mandat la qual 
cosa, segons els sindicats ja no s’està complint.  
Després d’aquest afegit i petit debat, es van anar presentant la resta d’esmenes i es van  afegir per 
unanimitat totes. 
Tot seguit es va passar a la votació de l’informe, el qual va ser aprovat per 28 vots a favor, 4 en contra i 3 en 
blanc. 
 
Es va continuar amb l’ordre del dia, i es va presentar el pressupost del CEIB pel 2009, el qual també es va 
aprovar per unanimitat. 
 
Per acabar, el president  van donar tot una sèrie d’informacions diverses sobre educació: unes jornades al 
País Basc (la documentació es trobarà a internet), la darrera reunió de la comissió d’experts de la 
convivència, i va informar sobre el següent tema a tractar pel CEIB, l’informe al decret de xarxa d’escoles 
infantils públiques que molt prest haurà de tractar la comissió corresponent i es durà al proper ple del CEIB, 
que serà el dia 27 de juny. 
 
 
Heu de remetre la fitxa a:  
 
felib@felib.es   o bé per fax: 971 76 31 02 
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